
Sundhedsudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 25. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 179
I forlængelse af ministerens svar på SUU alm. del - spørgsmål 50 hvoraf det
fremgår, at Svendborg Sygehus ikke i fremtiden skal fungere som akutsyge-
hus, bedes ministeren oplyse, om der bliver inviteret bredt blandt alle partier i
Folketinget til en drøftelse af tilrettelæggelsen af sundhedsbehandlingen over-
alt i landet med henblik på at sikre hutig hjælp og lægeassistance, så tryghe-
den fastholdes. Eller om det alene er DF der indkaldes til sådanne drøftelser.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karen J. Klint (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karen.Klint@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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